

Stormøte Volvox & Alkymisten

Tid: 22. mars 2021 18:15

Sted: Auditorium R1

1 MØTET ÅPNES

Møtet åpnes ved Leder, Eyvor Tokle Hoff, og Nestleder, Jonas Valåmo.

2 INFORMASJON OM SLACK FOR KOMITEER OG UNDERGRUPPER

Ved Nestleder, Jonas Valåmo.

Hovedstyret (HS) har bestemt at komiteer og undergrupper skal kommunisere med HS på Slack.

Bergo har laget en innføring i Slack som komiteene og undergruppene kan benytte seg av.

3 KASSERERS BERETNING

Ved Kasserer, Magnus Olsen.

Det går greit økonomisk. Ingen store problemer.

Balanserapport presenteres.

Resultatrapport presenteres: Linjeforeninga går i overskudd.

Spørsmål

- Kan InVitro få erstattet hengeren de ble frastjålet?
 - Ikke noe klart svar

Kassererkandidat

Det informeres om den nye prøveordningen Hovedstyret vil benytte for å finne en kassererkandidat til neste Årsmøte.

- Bakgrunnen er et vedtatt forslag fra forrige Årsmøte (2020).
- Stillingen utlyses før påske, med påfølgende fortløpende intervjuer.
- Opplæring av Hovedstyrets kandidat begynner like etter sommeren.

Det informeres om Kasserer-vervet.

4 AKTIVITET I LINJEFORENINGEN UNDER KORONATIDEN

- a. Fra HS: Det er ønskelig at komiteene og undergruppene holder oppe aktiviteten og tilpasser seg med å finne på utendørs- eller digitale aktiviteter.

Det gjøres oppmerksom på at endringer skjer fortløpende, og at planlegging av innendørs aktiviteter følgelig kan bli uoversiktlig. HS stiller seg disponibelt til å hjelpe med planlegging med hensyn på smittevern.

Det informeres om gjeldende regler og restriksjoner fra NTNU som gjelder aktiviteter på campus.

Leder kontaktes for booking av auditorier.

Det informeres om hvor man kan søke om økonomisk støtte til ulike arrangementer. Kasserer kan bistå i søknadsprosessen.

Spørsmål

- Gjelder dette hytteturer?
 - Nei, dette gjelder arrangementer på campus.
- Skjenkebevilling?
 - Kan prøve, det står ikke noe spesifikt om det fra NTNU, men det virker usannsynlig
 - Replik: Nasjonale regler tilsier at alkohol må selges sammen med mat.
 - Replik: Det er snakk om ved salg av alkohol, å nyte alkohol er ikke nødvendigvis det samme.

5 KOMITEENES BERETNINGER OG PLANER

Nestleder informerer om definisjonen av komiteer i V&A.

5.1 ARRANGEMENTSKOMITEEN

Beretning: Arrangementskomitéleder beretter om komiteens aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål: Ingen spørsmål.

5.2 BEDRIFTSKOMITEEN

Beretning: Bedriftskomiteleder og -nestleder beretter om komiteens aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål: Ingen spørsmål.

5.3 FADDERKOMITEEN

Beretning: Faddersjef beretter om komiteens aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål: Ingen spørsmål.

5.4 KJELLERKOMITEEN

Beretning: Komiteleder og fungerende leder av Realfagskjelleren beretter om Realfagskjellerens aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål: Ingen spørsmål.

5.5 KONTORKOMITEEN

Beretning: Komiteleder (Sekretær) beretter om komiteens aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål:

- Det står hundekos til sommeren. Er det snakk om konten?
 - Vi kan ordne det også

5.6 NUKLEOMEDIA

Beretning: Mediesjef og redaktør beretter om komiteens aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål:

- Skal genserne være grønne?
 - Ja, det skal de.

6 UNDERGRUPPENES BERETNINGER OG PLANER

Nestleder minner om definisjonen av undergruppe i V&A.

6.1 BUMBLEBEATS

Beretning: Undergruppeleder beretter om undergruppens aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål:

- Hva trenger dere i bandet?
 - Bassist, først og fremst
 - Saksofonist
 - Pianist til høsten
 - Muligens gitarist
- Trenger dere folk med kazoofaring?
 - Kanskje til et nummer på Julebord.

6.2 V&A KLATRING

Beretning: Undergruppeleder og undergruppemedlem (Nestleder) beretter om undergruppens aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål:

- Har dere en deal med klatresenteret?
 - Vi jobber med det, og jobber med å få en fast tid, men har ikke fått et tilbud enda. Det kommer, forhåpentligvis snart.
- Hvor skal forslag til logokonkurranse sendes inn?
 - Send til V&A Klatring på Facebook.
- Hva er via ferrata?
 - Du klatrer opp en «jernrute» på en fjellside, festet til en kabel.

6.3 V&A ALLSIDIGHET

Beretning: Undergruppeleder beretter om undergruppens formål og dens aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål:

- Når tror dere første arrangement skjer?
 - To uker etter påske.
- Skjer Solen står opp for Jo Petter?
 - Ja, vi har snakket om det, så det prøver vi på.

6.4 SHANGLELAUGET

Beretning: Kaptein og Styrmann beretter om undergruppens aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål: Ingen spørsmål.

6.5 TROLLKOM

Beretning: Leder (HS) beretter om undergruppens aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål: Ingen spørsmål.

6.6 V&A IL (DAMER)

Beretning: Undergruppeleder beretter om undergruppens aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål:

- Saksopplysning: Det skal lokalt være lov å ha fritidsaktiviteter for voksne i Trondheim
 - Replikk: Hvis man holder 1 m avstand
 - Leder: Jeg skal legge en plan.

6.7 VOKALIUM

Beretning: Undergruppeleder beretter om undergruppens aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål:

- Har dere vurdert å lage flere musikkvideoer?
 - Vi har tenkt på det, men har ikke fått øvd inn noen sanger, så det har vært litt vanskelig. Vi har også hatt problemer med dårlig oppmøte på alternative aktiviteter, så det har ikke vært lett.

6.8 INVITRO

Beretning: Undergruppeleder beretter om undergruppens aktivitet så langt (fra 2018 til i dag), som en egen bildefortelling, samt fremtidig planlagte aktiviteter – det er ingenting planlagt.

Spørsmål:

- Hvordan blir det med opptak? Trenger dere nye medlemmer?
 - Vi pleier å ha fast opptak på høsten, men det er alltid åpent for langsgående opptak – det er bare å ta kontakt.

6.9 SKEIV&A

Beretning: Undergruppeleder beretter om undergruppens aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål: Ingen spørsmål.

6.10 REALFAGSREVVYEN

Beretning: Medlem (Backstagesjef, Jæger) beretter om undergruppens aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål: Ingen spørsmål.

7 HOVEDSTYRETS BERETNING

Beretning: Leder beretter om Hovedstyrets aktivitet så langt, samt fremtidig planlagte aktiviteter.

Spørsmål: Ingen spørsmål.

8 PAUSE

Pause med pizza.

9 SAK 01/2021: STILLINGER I HS

- a. Leder av HS presenterer det som har blitt diskutert internt og vurderes sendt inn til generalforsamlingen.
 - a. «Dette er endringer Hovedstyret vurderer å fremme på høstens generalforsamling. Vi vil gjerne ha innspill fra medlemmene!
 - i. Forslag om å fjerne kjellerkontakt som en stilling i Hovedstyret
 - ii. Hvis det blir oppretta nye komiteer - nye HS-stillinger
 1. Websjef
 2. Fagkomitéleder»
 - b. Det åpnes for innspill, forslag eller egne idéer.

Forslag om å fjerne Kjellerkontakt som en stilling i HS

Innlegg: Hvorfor er dette et tema?

Replikk: Det er der vi er usikre på om det er vi som sitter i en koronaboble, men vi har følt på at det ikke er et så stort behov for en slik stilling i HS. I tillegg går stillingen litt på sida i forhold til alt annet vi driver med. Videre virker det rart at

Innlegg: Fungerende leder, hvordan stiller du deg til saken?

Replikk: Ja, vi sitter nok litt på siden av den vanlige driften, men derfor syns jeg det kan være fint å ha Kjellerkontakt som HS-stilling. Kommunikasjonen og kontakten kan fort gå tapt. Det kan bli litt brått nå, spesielt med tanke på koronasituasjonen det foregående året.

Innlegg: De andre linjeforeningene har fjernet Kjellerkontakt fra sine styrever, og det er ikke snakk om å fjerne Kjellerkontakt fra V&A som helhet.

Innlegg: Hvordan har de andre linjeforeningene løst det å fjerne stillingen fra sine styrever?

Svar: Generelt har det gått bra, fordi Kjellerkontaktene har hatt et bra forhold til styreverne.

Replikk: Kommunikasjon er veldig knyttet til enkelte ildsjeler.

Replikk: Noen linjeforeninger har representert Realfagskjelleren i HS, men ikke som en HS-stilling.

Innlegg: Kjelleren har også innvirkning på V&A ved å ha 1/9 stemme i HS. V&A har derimot lite å si i Realfagskjelleren.

Replikk: Kan man løse det ved å fjerne stillingen, men beholde personen i HS?

Innlegg: Kontaktperson i Arrkom.

Replikk: Eller Nestleder som kontaktperson.

Replikk: V&A har 1/7 stemme i Kjellerstyret. I år har vi enda flere, men alltid er det 1/7.

Innlegg:

Replikk: På samme måte ville vel et medlem av en undergruppe stemme for sin undergruppe inn mot HS og for linjeforeningen der det er aktuelt.

Innlegg: Vedtektsbrudd: Komité skal jobbe for medlemmene av linjeforeningen.

Innlegg: Virker som HS ikke har behov for Kjellerkontakt, men at Kjelleren har det. Hva med å ha en annen i HS som Kjellerkontakt/kontaktperson? Selv om man møter på samme utfordring med mulige interessekonflikter.

Replikk: Tanken var mer en løsning som Realfagsrevyen har mot V&A/HS.

Innlegg: Er det et behov for en Kjellerkontakt direkte inn i HS eller kan man la Nestleder være en kontaktperson, på lik linje som for undergruppene?

Replikk: Det ville fungert, men da blir terskelen høyere for å kommunisere mellom linjeforening og Kjelleren. Det har fungert tidligere, men ikke optimalt, mener vi.

Innlegg: Også for oss i HS er det viktig å opprettholde god kontakt med Kjelleren

Innlegg: Går an å ha Kjelleren som en person, men vi føler ikke at vi trenger en person i HS som representerer Kjelleren. Samtidig ønsker vi nye komiteer og ved å beholde Kjellerkontakt blir det et veldig stort HS.

Innlegg: Forslag: Kjellerkontakt/Kjelleren deltar i HS, men er ikke med i HS.

Replikk: Da mister Kjellerkontakten all funksjon på møtet og det blir da unødvendig å sitte der.

Innlegg: Hvor mange arrangementer skal ikke gjennomføres i høst og fremover, hvor det hadde vært greit å ha en Kjellerkontakt? Kan det være greit å vente til senere med å se om man tenker det samme i en «normaltilstand»?

Replikk: Vi har hørt dette argumentet tidligere og tenker over det.

Innlegg:

Replikk: Vet ikke hvordan Kjelleren har gjort det, men tror man ikke må være komitémedlem for å stille til Kjellerkontakt.

Innlegg: Som på forrige genfors valgte komiteen innad, pga dårlig tid, men det må fortsatt vedtas på Kjellerens genfors.

Replikk: Generelt blir Kjellerkontakt valgt på V&A sitt genfors, for så å bli offisielt vedtatt på Kjellerens genfors.

Innlegg: Vi velger hvem vi vil ha, så får Kjelleren bestemme hva som skjer videre.

Nye komiteer og HS-stillinger

Innlegg: Hva gjør en fagkomitéleder?

Replikk: Tanken er å splitte det faglige fra Bedriftskomiteen. Komiteen er tenkt å fokusere på faglige ressurser for medlemmer, som studieteknikk

Innlegg: I hvilken grad vil Wedkomité og Nukleomedia samarbeide?

Replikk: Vi har startet med å jobbe med websida, men dette blir nedprioritert fordi Nukleomedia har andre, viktigere oppgaver, med tanke på daglig drift. Like fullt står behovet

Innlegg: Hva er HS sine pros og cons for Fagkomité som komité vs undergruppe

Replikk: Som undergruppe under Bedkom frykter vi at ressursene strekkes litt tynt, sammenlignet med om man hadde opprettet en egen komité. Samtidig vil det kreve sitt å opprette en komité, men man vil få et større fokus og medlemmer som er dedikerte til denne saken. En fastere struktur, som en komité vil kunne gi, vil forhåpentlig gjøre gruppa mer bærekraftig.

Innlegg: Kontakte alle studasser i fellesfagene og spørre om de vil være med/bidra inn mot Fagkomiteen?

Replikk: Ja, kanskje det.

Innlegg: Hva annet enn å lage kompendier og holde crash-kurs, hva slags arbeidsoppgaver vil en slik komité ha?

Replikk: Vi kan kanskje anta at det blir eldre medlemmer/studenter på høyere kull som vil jobbe med studenter på lavere kull, så workshops (eks. rapportskriving) virker naturlig. Samtidig

Innlegg: Hva med de andre kravene som sitles til en komité (økonomiansvarlig, nestleder osv.), og at disse også vil få en

Replikk: Ut fra formålet, så virker det for oss at en komité er den mest naturlige strukturen.

Innlegg: For Webkom, er tanken at det skal bli en permanent gruppe? Det trengs et skippertak, men etter det, vil arbeidsmengden fortsatt være så stor at man trenger en komité til å vedlikeholde websiden?

Replikk: De skal i tillegg jobbe med Drive-systemet og arkivering og publisering/oppdatering for alle komiteer og undergrupper. Det kommer ikke til å bli en stor komité, men få og sånn vi ser det viktig.

Innlegg: Kan også fungere som teknisk støtte/hjelp for undekromiteer og komiteer.

Replikk: Fremtidige HS kan avgjøre om behovet for en komité fortsatt er der. Akkurat nå ser vi at det er et stort behov for en komité.

Innlegg: Behovet er stort nå, og en komité vil sånn vi ser det få fart på prosessen. Og så kan senere HS ta nye vurderinger.

10 EVENTUELT

Ingen saker på eventuelt.

11 MØTEKRITIKK

Ingen møtekritikk.

12 MØTET HEVES

Møtet er hevet.